
Je kajenje v
trgovini dovoljeno?

V zadnji številki Javne tribune ste obja-
vili tudi reportažo o založenosti v šišenskih
trgovinah. Na koncu sie pozvali tudi nas.
potrošnike, da povemo svoje mnenje.

Živim v Utiku, kjer imamo samo eno tr-
govino klasičnega tipa, pa še ta je v majh-
nih prosiorih. Zato je povsem razumljivo, da
ni najbolje založena. vendar pa v njej lah-
ko dobimo ruijne življenjske potrebščine.
Sicer pa smo se občani tega predela šišenske
občine navadili, da po vse druge predmete
hodimo v Ljubljano, saj tudi Vodice, eeprav
so nekoliko večji kraj, nimajo kaj dosti bo-
lje založene trgovine.

Tare me predvsem nek drug problem. V
naši trgo\ini je prevsem takrat, ko pripe-
ljejo kruh, to je sredi dopoldneva, velika
gneča. Tudi to ne bi bilo tako hudo, če ne
bi čakajoči kadili kar v trgovini. Zanima
me, ali je to dovoljeno, kajti nekateri, ki so
to vprašanje postavili prodajalki, so dobili
odgovor: »jaz o tem nič ne vem. Nimam no-
benega predpisa s strani Emone, da se v tr-
govini ne sme kaditi.« Kajenje še posebej
moti starejše občane in občanke in prav bi
bilo, če bi pristojni organi dali svoje pojas-
nilo oziroma bi ustrczno ukrepali. Sicer pa
menirn, da bi bil vsak lahko toliko uvideven
do drugih. da bi se v trgovini vzdržal ka-
jenja. Ali je to tako težko?
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